

*World-winning Musicians; World-renowned Conductor*



*Every Child  
has Talents to Excel*

**We offer...**

## Music Programs

- Angel's Voice Choir
- Little Angel's Music Wonderland (Playgroup)
- Live band / Classical Music Services  
(We provide live music entertainment for almost any type of events.  
You name it and we do it!)
- Various Western & Chinese instruments lessons on the  
one-on-one and group basis
- Scholarships available



## Mandarin Programs

**To be taught by:**

- National PCS Examiners
- Host of TV/Radio PTH Programs in Hong Kong
- PCS qualified (Grade A) native speakers with many years of  
teaching experience at local reputable universities

Special Discount  
for HKICPA  
Members:  
10% Off



維也納音樂及語言學院  
*Vienna School of Music & Language*



# 維也納音樂及語言學院 *Vienna School of Music & Language*

**(New Classes for Mar - May 2012 are Recruiting!)**



導師：張智勇教授 (本學院之音樂總監)  
著名管樂演奏家，畢業於美國 Berklee College of Music 及  
中央音樂學院，現任中國星海音樂學院教授。

**Instructor : Professor Zhang Chi Yong**

**( our school's Music Director)**

*A well-known woodwind musician graduated from Berklee College of Music, USA and the Central Conservatory of Music, Beijing, China. He currently serves as an Assistant Professor at the Guangzhou Xinghai Conservatory of Music.*

費用 (Fees) : 初級班 (Elementary) \$2,400/8 Lessons;  
進階班 (Upper Elementary) \$2,800/8 Lessons

## **色士風初級班 (Saxophone Class - Elementary)** 逢星期六 (Sat) 4:30 - 5:30 pm

由著名色士風演奏家張智勇教授親自任教色士風的基本吹奏方法，包括正確的嘴形、哨片的選擇、發音方法、如何練習大小聲音的控制及音色的處理。

(Professor Zhang will teach students the basic concept of playing a saxophone, including the correct mouth shape, selection of reeds, articulation of sound, control of sound volume and handling of timbre.)

## **色士風進階班 (Saxophone Class - Upper Elementary)** 逢星期六 (Sat) 5:30 - 6:30 pm

著重改善音色及發音技巧，包括吐音及連音，同時還會讓同學演奏一些經典的流行和爵士樂樂曲，並可以通過老師在課堂上為同學伴奏以達到更好的學習的效果

(This class is a continuation of "Saxophone Class – Elementary". It focuses on how to improve tone quality and articulation of sound, including tonguing and liaison. Besides, it allows students to play together some classic pop music and jazz music. Professor Zhang will also accompany students to achieve a better learning result.)

## **單簧管初級班 (Clarinet Class - Elementary)** 逢星期五 (Fri) 6:30 - 7:30 pm

著名管樂演奏家張智勇教授親自任教單簧管的基本吹奏方法，包括正確的嘴形、哨片的選擇、發音方法、如何練習大小聲音的控制及音色的處理。

(Professor Zhang will teach students the basic concept of playing a saxophone, including the correct mouth shape, selection of reeds, articulation of sound, control of sound volume and handling of timbre.)

## **單簧管進階班 (Clarinet Class - Upper Elementary)** 逢星期五 (Fri) 7:30 - 8:30 pm

本課程為單簧管初級班之延續，著重改善音色及發音技巧，包括吐音及連音，同時還會讓同學演奏一些經典的流行和爵士樂樂曲，並可以通過老師在課堂上為同學伴奏以達到更好的學習的效果。

(This class is a continuation of “Clarinet Class – Elementary”. It focuses on how to improve tone quality and articulation of sound, including tonguing and liaison. Besides, it allows students to play together some classic pop music and jazz music. Professor Zhang will also accompany students to achieve a better learning result.)

## **長笛初級班 (Flute Class – Elementary)** 逢星期三 (Wed) 7:00 - 8:00 pm

由著名管樂演奏家張智勇教授親自任教長笛的基本吹奏方法，包括正確的持笛姿勢、手指形態及聲音的高低音發音方法。

(Professor Zhang will teach students the correct posture of holding a flute, the correct figures positions and articulation of different levels of sound.)

## **長笛進階班 (Flute Class - Upper Elementary)** 逢星期三 (Wed) 8:00 - 9:00pm

本課程為長笛初級班之延續，著重改善音色及發音技巧，包括吐音及連音，並可以通過老師在課堂上為同學伴奏以達到更好的學習的效果。

(This class is a continuation of “Flute Class – Elementary”. It focuses on how to improve tone quality and articulation of sound, including tonguing and liaison. Professor Zhang will also accompany students to achieve a better learning result.)

備註：1. 初級班課程適合初學者，學員上課需自備樂器及課本 (A Tune A Day Book 1)。(如還未買樂器，本校可以提供上課租用服務，先到先得)。

2. 進階班學員需具有閱譜能力，適合已完成初級課程或已學習一年以上之人士，學員上課需自備樂器及課本。

3. 每班人數約 3-6 人，共 8 課時。

Notes: 1. Elementary classes are designed for beginners. Students need to bring along their own musical instruments and books (A Tune A Day Book 1). Limited musical instruments can be rented, on a first-come-first-served basis.

2. Students applying for the Upper Elementary Class need to have the ability to read music. Generally those who have completed the Elementary Class or have practiced the musical instrument for at least one year are suitable for taking the Upper Elementary Class.

3. The class size is about 3-6 students and each course has 8 lessons.

# 維也納音樂及語言學院

## Vienna School of Music & Language



### Our Music Courses.....



### 🎵 個人音樂課程 *Individual Music Course*

樂器包括: 鋼琴、長笛、單簧管、薩克斯風、豎琴、小提琴、中提琴、大提琴、古箏、琵琶、二胡.....

Music Instruments: Piano / Flute / Clarinet / Saxophone / Harp / Violin / Viola / Cello / Guzheng / Pipa / Ehu....

Level	30 Mins	45 Mins	60 Mins
Elementary to Grade 1	HK\$180	HK\$250	HK\$300
Grade 2 to 3	-	HK\$280	HK\$350
Grade 4 to 5	-	HK\$320	HK\$400
Grade 6 to 7	-	HK\$350	HK\$450
Grade 8	-	HK\$400	HK\$500

### 🎵 音樂小組課程 *Music Group Class*

#### 🎵 初學小組課程 *Music Group from Beginner Level* 🎵

音樂小組 Music Group Class	Age	Class Size	Course Fee
結他小組 Guitar Group	4 or above	3 or above	HK\$2,200/10 lessons
小提琴小組 Violin Group	4 or above	3 or above	HK\$2,200/10 lessons
長笛小組 Flute Group	5 or above	3 or above	HK\$2,200/10 lessons

#### 🎵 三級或以上樂隊課程 *Music Group Class from Grade 3 Level* 🎵

音樂樂隊 Music Group Class	Level	Class Size	Course Fee
維也納室樂隊 Vienna Chamber Music Group	Grade 5 or above	3 or above	HK\$2,600/8 lessons
維也納爵士樂樂隊 Vienna Jazz Music Group	Grade 5 or above	3 or above	HK\$2,600/8 lessons
Live Band	Grade 3 or above	4 or above	HK\$2,800/8 lessons

 小天使奇趣班 *Little Angel's Music Wonderland*

級別 Group	Time/Lesson	Age	Course Fee
Music Wonderland I	1hr	1-2	HK\$2,800/8 lessons
Music Wonderland II	1hr	2-3.5	HK\$2,800/8 lessons
Music Wonderland III	1hr	3.5-5	HK\$3,000/8 lessons

 天使之聲合唱團 *Angel's Voice Choir*

程度 Level	Time/Lesson	Age	Course Fee
預備班 (APG) Preparatory Group	1hr	4-7	HK\$800/4 lessons
初級組 (AEG) Elementary Group	1hr	6-8	HK\$800/4 lessons
中級組 (AIG) Intermediate Group	1hr 30mins	8-11	HK\$850/4 lessons
高級組/專業演出組 (ASG) Senior Group/Professional Performance Group	1hr 30mins	11-18	HK\$900/4 lessons

 英國皇家音樂學院樂理課程 *ABRSM Theory of Music*

課堂時間 (Time Per Lesson)		(Grade 1-5)	(Grade 6-8)
個別 (Individual)	45mins	HK\$320	HK\$400
	60mins	HK\$400	HK\$500
小組 (Group)	60mins (2-4 persons)	HK\$220	HK\$280
	60mins (5-6 persons)	HK\$190	HK300

 琴室租練 *Studio Rental* 

*每節時段為 30Mins	Standard Room	Exam Room (Grand Piano)
本院學生每次收費 School Students	HK\$25/session HK\$200/10 sessions	HK\$200/session HK\$1,500/10 sessions
非本院學生每次收費 Non-school Students	HK\$30/30mins HK\$250/10 sessions	HK\$220/session HK\$2,000/10 sessions